

**Dagsorden bestyrelsesmøde.  
Kongsvad Rideklub Thorsager  
Stationsvej 46a, 8410 Rønne**

**17. januar 2023 kl. 18.00 hos Birgitte**



*Deltager: Birgitte, Nanna, Jena, Lotte, Kristine, Morten og Jeanette  
Afbud: Erik*

### **Godkendelse af referat fra d. 24. november 2022.**

Referat godkendt.

### **Orientering samt punkter fra daglig leder.**

Konge skal undersøges i morgen, og vi håber og tror, at den bliver godkendt.

Nanna har fået nyt skema for sit semester, og der bliver et par udfordringer om morgenen.

Nanna hører Line og evt. Emilie, om de kan være behjælpelige.

Der er drøftet, at skal man have privatundervisning på elevhestene, er der blevet besluttet, at det skal være en af underviserne eller en af de tidligere undervisere der skal benyttes.

Dette bliver indført i partskontrakten.

### **Orientering fra formand.**

Formanden er tilfreds og er glad for resultatet af sokkesalget.

### **Orientering samt punkter fra ejere.**

Erik har rykket kommunen for accept af nedgravning af tanken, og der går ca et par uger, før vi kan forvente en godkendelse.

Der er meget plastic, som skal køres på genbrugsstationen.

Der er drøftet og besluttet, at Morten skal have noget for sit arbejde på KRT, da han her i januar og februar trækker et stort læs.

### **Orientering fra kasserer med redegørelse for bank og klubbens økonomi.**

Der er penge på kontoen, og vi skylder en smule.

Der er stadig et par skyldnere, som Birgitte tager hånd om.

Jena søger lokaletilskud til dækning af eludgifter og udgifter til ridehallen.

## **El.**

El niveauet i 2022 holder vi egentlig pænt i forhold til 2021, men udgifterne er næsten fordoblet. Dette skal medbringes som punkt på generalforsamlingen.

## **Registrering af heste i CHR - frist 31/3.**

Ovenstående punkt skal på dagsordenen til næste møde. (Nanna/Lotte)

## **Flag allé.**

Thorsager Bylaug har tilbudt os at stå for opsætning og nedtagning af flag allé, hvilket vi takker pænt nej til, da vi i bestyrelsen mener, at det bliver et for stort arbejde at påtage os.

## **Status hør / wrap.**

Hør/wrap situationen er status quo.

Evt. kommende leverandøren ønsker et estimeret tal på, hvor meget vi har behov for, hvilket Lotte vil beregne.

## **Formidling af ændring af hør/wrap til hestene.**

Morten tager en samtale vedr. vigtigheden af formidlingen, så der bliver givet den ønskede mængde samt nok så vigtigt også betalt for det ønskede.

## **Status på fb-gruppen "Parter på KRT".**

Birgitte sørger for at få den nedlagt.

## **Generalforsamling.**

D. 26. februar bliver der afholdt generalforsamling. Birgitte står for indkaldelsen. Kristine og Morten kontakter to mulige kandidater som suppleanter.

## **Tilføjelse til årshjulet i november.**

Klargøring til vinter (vandkar, salt, brønde, varme på vandrør mm.)

## **Eventuelt.**

Punkt til næste møde – udelukkelse af konsum (Nanna/Lotte)

Vandkop skal påføres som punkt til næste arbejdsdag.

Smider man sin nøgle væk er det bestemt at der skal betales kr.100,-.

Ebeltoft Rideklub ønsker at komme på besøg for at få erfaringer fra KRT. Morten har kontakten og tilbyder et besøg 28. eller 29. januar.

På næste opstalders-parts møde påføres punkt mht. socialarrangement.

Den 8. februar er der Opstalders- parts møde kl.19:30 i Rytterstuen.

